
ORG.0012.2.2021 

P R O T O K Ó Ł  Nr 22/2021 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 12 kwietnia 2021 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1238. 

 
Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji 

2) Wojciech Wojtkowski 

3) Roman Pawłowski 

4) Irena Wakuluk 

 
Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji, 
2) Mieczysław Bartosiuk 
3) Aleksander Putko 
4) Grzegorz Wiktoruk 

 
Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej: 

1) Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji 
2) Tomasz Leoniuk 
3) Zenon Podbielski 
4) Aleksander Dubiński 
5) Anna Jaroszuk 

 
Nieobecni członkowie komisji: 

 

1) Izabela Marzena Jurczak 

2) Jerzy Olesiuk 

 

/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt, 
2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 
3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

4/ Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji, 

5/ Pracownicy Urzędu Gminy.  

 

   Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  – 

Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej. Na wstępie posiedzenia Przewodniczący 

Komisji oddał głos przybyłym gościom. 

 

Pan Marcin Korniluk – Stowarzyszenie Bioregion – poinformował, że chciałby poruszyć temat 

budowy kurników i opracowania planu przestrzennego zagospodarowania. Poinformował, że w tej 

chwili jest procedowany na szczeblu rządowym plan odbudowy kraju. W tym planie jest 

przewidziane 5 mld złotych.. Z czego 1 mld. zł jest przeznaczony na miejscowe plany 

zagospodarowania przestrzennego dla gmin. Taka okazja nigdy się nie powtórzy. Stwierdził, że w 



tym momencie powinno to być już zadeklarowane przez Radę Gminy, aby taka rzecz powstała. Są 

pieniądze i jest niepowtarzalna okazja, aby te pieniądze mogły być.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – stwierdził, że te środki mogą być, ale to nie znaczy, że je 

otrzymamy. Jeśli będą nabory na ten program Gmina złoży wniosek, ale czy otrzyma środki to jest 

wielki znak zapytania.  

 

Pan Marcin Korniluk – Stowarzyszenie Bioregion – stwierdził, to że Gmina nie ma planu 

zagospodarowania od prawie 20 lat to jest to średniowiecze. Dofinansowanie będzie dla gmin, które 

nie mają planu. Jeśli chcemy się rozwijać to musimy mieć jakiś plan. Brak planu stwarza okazje do 

niefortunnego rozwoju.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – stwierdził, że z tego co się orientuje w powicie siemiatyckim 

jedynie Gmina Siemiatycze ma plan przestrzennego zagospodarowania. 

 

Pan Marcin Korniluk – Stowarzyszenie Bioregion – podziękował za poświęcony czas i 

wypowiedzenie się w kwestii planowanej budowy kurników.  

 

Pani Katarzyna Dydtkowska – poinformowała, że w planie zagospodarowania przestrzennego 

możemy konkretnie wymienić inwestycje, a nam chodzi tylko i wyłącznie o inwestycje bardzo 

uciążliwe dla mieszkańców i środowiska. My nie jesteśmy przeciwni wszelkim inwestycjom. My 

jesteśmy przeciwko inwestycjom toksycznym i wielkoprzemysłowym, a to może być zaznaczone w 

planie. Plan zagospodarowania może określać o jakie inwestycje chodzi i o jaki zakres, podział 

inwestycji chodzi. Państwo byście ustalali jakie wartości byłyby dopuszczalne w ramach konsultacji.  

 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie 

zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 

 

   Uwag do porządku posiedzenia nie wniesiono. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

posiedzenia. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 14 głosami za, komisje przyjęły porządek 

posiedzenia, w następującym brzmieniu:  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do sprawozdań i projektów uchwał w sprawach: 

1) Sprawozdanie finansowe z realizacji „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest 

dla Gminy Nurzec-Stacja” za 2020 r., 

2) Sprawozdanie z realizacji program współpracy Gminy Nurzec-Stacja z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 

2020,  

3) Informacja o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom realizującym w roku 2020 

projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja, 

4) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurze-Stacja, 

5) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok, 

6) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2015-2020 Gminy Nurzec-Stacja za 2020 rok,  



7) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji za rok 

2020 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2021 rok, 

8) Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2020 rok oraz Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2020, 

9) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2030, 

10) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja 

na lata 2021-2028, 

11) Projekt uchwały w sprawie wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego, 

12) Projekt uchwały w sprawie zamian w budżecie gminy na 2021 r, 

13) Projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2021 roku, 

14) Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia 

gminnego, 

15) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania  

2. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do sprawozdań i projektów uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

Sprawozdanie finansowe z realizacji „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest 

dla Gminy Nurzec-Stacja” za 2020 r. przedstawiła Pani Iwona Jadczuk. 

 

D y s k u s j a : 

Radny Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – zapytał, na jaką sumę gmina złożyła wniosek?  

 

Pani Iwona Jadczuk – poinformowała, że całkowity wniosek opiewa około 90 tys. zł, dofinansowanie 

85 %, VAT wynosi 8 %. Z roku na rok kwoty z Wojewódzkiego Funduszu maleją, a nam wniosków 

przybywa.  

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania finansowego z realizacji „Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest dla Gminy Nurzec-Stacja” za 2020 r. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie finansowe z realizacji „Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest dla Gminy Nurzec-Stacja” za 2020 r. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2. 

 

Do p. punktu 2-go: 



 

 Sprawozdanie z realizacji program współpracy Gminy Nurzec-Stacja z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2020 

przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania z realizacji program współpracy Gminy Nurzec-Stacja z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 

roku 2020.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z realizacji program współpracy Gminy Nurzec-

Stacja z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2020.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

Informacja o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom realizującym w roku 2020 

projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof 

Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do informacji o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom realizującym 

w roku 2020 projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały informacje  o wykorzystaniu dotacji udzielonych podmiotom 

realizującym w roku 2020 projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4. 

 

Do p. punktu 4-go: 

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurzec-Stacja przedstawiła Pani 

Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurzec-

Stacja.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurzec-

Stacja.  

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 5. 



 

Do p. punktu 5-go: 

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 rok 

przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2020 rok. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2020 rok. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2015-2020 Gminy Nurzec-Stacja za 2020 rok przedstawiła Pani 

Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 

Dyskusja: 

Radny Pan Aleksander Putko – zapytał, ile w sumie jest niebieskich kart na terenie naszej gminy?  

 

Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS – poinformowała, że w roku 2020 niebieskich kart było 

13. W tym roku do dnia dzisiejszego mamy tylko 2. Praktycznie za każdym razem są to nowe 

rodziny. Są to sprawy różne dotyczące przemocy alkoholowej, relacja mama syn. Często się zdarza, 

że synowie mają problem z alkoholem, a mamy zostają z nimi. Co powoduje, że synowie proszą 

mamy o pieniądze na alkohol. Jeśli młode małżeństwo ma problem z alkoholem to  zwracamy się o 

pomoc do Sądu Rodzinnego. W tamtym roku mieliśmy rodzinę, dla której Sąd przyznał kuratora i 

zobowiązał do leczenia alkoholowego. Cieszymy się, ponieważ zadziałaliśmy dobrze, sprawnie i 

uratowaliśmy rodzinę przed zabraniem dzieci. 

 

Radny Pan Tomasz Leoniuk – zapytał, czy niebieska karta jest co roku wznawiana?  

 

Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS – poinformowała, że wszystko zależy od tego jak długo 

trwa procedura, a Zespół Interdyscyplinarny to ocenia. Jeżeli widzimy od razu, że jest to po prostu 

konflikt, kłótnia to nie musimy takiej karty prowadzić, ponieważ to jest kłótnia między nimi, a nie 

przemoc. Jeśli w danej sprawie występuję alkoholizm to wtedy działa Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Natomiast jeśli widzimy, że wyczerpaliśmy wszystkie 

środki, powiadomiliśmy prokuratora, Policja to nadzoruje i monitoruje i jeśli prokuratura nie nadaje 

biegu sprawy to my też nic nie zrobimy. Mieliśmy dwie procedury, które się ciągnęły latami ze 

względu na konflikt rodzinny, rozwody, problem z dziećmi. Procedury są w zależności od sytuacji, 

ponieważ każda sytuacja jest inna.  

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 



 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2015-2020 Gminy Nurzec-Stacja za 

2020 rok. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy na lata 2015-2020 Gminy Nurzec-Stacja za 

2020 rok. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 7. 

 

Do p. punktu 7-go: 

 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji za rok 

2020 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2021 rok przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

 

Dyskusja: 

Radny Pan Tomasz Leoniuk – zapytał, czy nie można znaleźć pracownika socjalnego?  

 

Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS – poinformowała, że coraz ciężej znaleźć osobę która 

chciałaby się tym zajmować, a kolejną kwestią są środki finansowe. 

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Nurcu-Stacji za rok 2020 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2021 rok. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Nurcu-Stacji za rok 2020 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2021 rok. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 8-go: 

 

Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2020 rok oraz Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2020 przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.   

 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do sprawozdania z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 

2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2020 rok 

oraz Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2020. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 

czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 

2020 rok oraz Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2019-2020. 



/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 9. 

 

Do p. punktu 9-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2030 przedstawiła Pani Elżbieta 

Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-

2030.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-

2030. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 10. 

 

Do p. punktu 10-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja 

na lata 2021-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 11. 

 

Do p. punktu 11-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.   

 

Dyskusja: 

Radny Pan Tomasz Leoniuk – zapytał, czy ktoś sprawdza gospodarstwa domowe, które się podaje 

we wniosku?  

 

Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS – poinformowała, że Starostwo przyjeżdża i sprawdza 

gospodarstwa domowe.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 



W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wzoru wniosku i deklaracji o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 12. 

 

Do p. punktu 12-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zamian w budżecie gminy na 2021 r przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

Dyskusja: 

Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że chcielibyśmy dostosować toaletę do użytku 

publicznego, która funkcjonowałaby w obecnym budynku Biblioteki. Jeśli tylko firma zakończy 

prace i doprowadzona zostanie kanalizacja to przeznaczymy jedno pomieszczenie na toaletę. 

Pomieszczenie, które znajduje się od strony torów.  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, o wystąpieniu błędu w części opisowej 

projektu uchwały, a mianowicie prosi o wykreślenie w §2 „rozdz. 90026- zwiększa się plan 

wydatków o kwotę 12 615 zł na zadanie „Usuwanie odpadów z folii rolniczych”. Zdanie 

zawieruszyło się z roku ubiegłego, a tych zmian nie ma w budżecie, ani w wydatkach, ani w 

dochodach.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że pojawiła się informacja od Komendanta Straży 

Pożarnej w Siemiatyczach, że mają na zbyciu samochód SCANIA, który ma 38 tys. km przebiegu. 

Samochód jest w bardzo dobrym stanie i chcieliby go nam przekazać. Doszliśmy do wniosku, że 

potrzebny nam jest samochód, który będzie miał pojemność wody 8 tys. litrów. Jest to potężny 

samochód o dużej pojemności wody. W związku z tym musimy wpłacić na rzecz Wojewódzkiego 

Funduszu Wsparcia 150 tys. zł. Samochód jest wart tych pieniędzy. Zakup rozwiązałby problem 

samochodów strażackich na terenie naszej gminy. Nasze garaże nie są przystosowane to tego typu 

samochodów, ponieważ wysokość i szerokość jest nieodpowiednia. W zmianach w budżecie 

przewidziane są środki na rozbudowę garażu na samochody strażackie oraz wsparcie na zakup 

samochodu.  

 

Radna Pani Irena Wakuluk – zapytała, jeśli podejmiemy pozytywną decyzje o przystąpieniu do 

opracowania planu zagospodarowania przestrzennego to czy będziemy mieli środki na ten cel?  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że jeśli wykonamy plan zagospodarowania 

przestrzennego ze środków z budżetu gminy to automatycznie zamkniemy możliwość wykonania 

innych inwestycji w przyszłości. Pozbawi nas to środków na wykonanie inwestycji na najbliższe 

parę lat. Jeżeli Pan Premier ogłosi nabór wniosków o dofinansowanie na plan zagospodarowania 

przestrzennego to skorzystamy z tego i złożymy wniosek. Bez wsparcia finansowego z zewnątrz nie 

mamy możliwości wykonania planu z własnych środków.  

 

Radny Pan Aleksander Putko – zapytał, czy faktycznie jest duże natężenie ruchu i należy w tym roku 

wykonać asfalt na przedłużeniu ulicy Wodociągowej?  

 



Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że 15 sierpnia 2021 r. będzie nabór wniosków na 

dofinansowanie z Programu Przebudowy Dróg. Na dzień dzisiejszy nie mamy żadnej dokumentacji 

projektowej na drogi. Wprowadziliśmy trzy nowe inwestycje drogowe m.in. na rozbudowę ulicy 

Zakątnej, ponieważ wymaga ona uporządkowania. Prace projektowe będą tam trwały przynajmniej 

9 miesięcy. Jedynym sposobem, żeby zrealizować projekt na ulicy Zakątnej jest opracowanie 

projektu technicznego tzw. ustawą zridowską. Chcemy wykonać również dokumentacje projektową 

na fragment drogi, która połączy ulicę Wodociągową z drogą powiatową w Żerczycach. Stan prawny 

jest uregulowany i okres przygotowań będzie o wiele krótszy do lipca bądź sierpnia. Wykonana 

dokumentacja projektowa na ulice Zakątną i Szkolną będzie ważna przez okres 5 lat. Czy nam się 

uda to zrealizować za tej kadencji nie mamy pewności. Jeśli to zrealizujemy to będziemy myśleć o 

kolejnym projekcie drogowym. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zamian w budżecie gminy na 2021 r. 
 

W wyniku jawnego głosowania 9 głosami za, 1 głosem przeciw, 3 głosami wstrzymującymi 

się, w obecności 13 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zamian 

w budżecie gminy na 2021 r. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 13. 

 

Do p. punktu 13-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2021 roku przedstawił Pan Krzysztof 

Popławski.  

 

Dyskusja: 

Radny Pan Tomasz Leoniuk – zapytał, co będzie ze zwierzętami skoro nie mamy podpisanej umowy 

ze Schroniskiem?  

 

Pan Krzysztof Popławski – poinformował, że w ramach tych środków będziemy zobowiązani do 

szukania schroniska dla tych zwierząt. Koszty będą na pewno wyższe.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że przy podpisanej umowie z firmą płaciliśmy 

abonament stały co dawało nam gotowość do odłowu. Natomiast w tym przypadku nie płacimy 

stałego miesięcznego abonamentu tylko za daną usługę. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2021 roku. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2021 roku. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 14. 

 

Do p. punktu 14-go: 



 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia 

gminnego przedstawiła Pani Iwona Jadczuk.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. 

komunalizacji mienia gminnego.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia gminnego. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 15. 

 

Do p. punktu 15-go: 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 12 głosami za, w obecności 12 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 16. 

 

Do punktu 2-go: 

 

Sprawy różne. 

 

Radny Pan Tomasz Leoniuk – poinformował, że w miejscowości Sycze nie działają nowo 

wymienione lampy LED. W dalszym ciągu nie został naprawiony asfalt w Moszczonie Pańskiej. 

Zapytał, jaka firma wygrała przetarg na równanie dróg? 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy -  poinformował, że wygrała firma ta sama co w tamtym roku, 

ponieważ zaoferowała najtańszą ofertę. Nie było jeszcze takiego równania, aby każdy był 

zadowolony. Nie wszystkie drogi da się wyrównać w sposób idealny, ponieważ czasami nie da się 

tego zrobić. Informacja o nie palących się lampach w miejscowości Sycze zostanie przekazana dla 



Pana Krzysztofa Popławskiego. Asfalt w miejscowości Moszczona Pańska zostanie naprawiony, 

jeśli znajdziemy firmę, która wykona tą usługę.    

 

Radny Pan Aleksander Putko – zapytał, jak będzie z liczeniem wywrotek żwiru i kto tego dopilnuje? 

Zdarza się, że firma przywozi pół wywrotki. 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że my patrzymy i sołtys kontroluje. Sołtys 

stwierdza ile kursów i czy ta masa została przywieziona.  Ze dwa razy przeważaliśmy czy ilość się 

zgadza, natomiast sprawdzamy to na podstawie obmiaru, ale nigdy nie zrobi się tego idealnie. Nie 

posiadamy takiego urządzenia, które pozwoli za każdym razem przeważenie żwiru.  

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 

 

Jowita Radzikowska                             Jan Szpański 
 

 


